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AKTUÁLNĚ

Loučení s prázdninami
* 9. září 2007 od 15.00 hodin *

před budovou ÚMČ

Sběr nebezpečného odpadu
 * 14. srpna od 16.00 hodin *

Mladé Běchovice
* 22. září 2007 od 8.50 hod. *

Běchovice In-line
* 30. září 2007 *

Závod Běchovice 2007
* 30. září 2007 *

Prevencí proti ptačí chřipce
Státní veterinární správa České republiky nařizuje podle § 54

odst. 2 písmo c) a odst. 3 veterinárního zákona o opatřeních pro
předcházení a zdolávání nákaz a nemocí přenosných ze zvířat
na člověka, ve znění pozdějších předpisů, z důvodu nebezpečí
zavlečení a rozšíření vysoce patogenní aviární influenzy způso-
bené influenza virem A subtypu H5Nl na území České republiky
tato mimořádná veterinární opatření:

1) Chovatelům, kteří jako podnikatelé chovají drůbež nebo jiné
ptactvo chované v zajetí, se zakazuje chovat drůbež nebo jiné
ptactvo chované v zajetí ve volném výběhu. Místně příslušná kraj-
ská veterinární správa nebo Městská veterinární správa v Praze
může chov těchto ptáků ve volném výběhu povolit za předpokla-
du, že krmivo a voda se těmto ptákům dává uvnitř haly nebo pod
přístřeškem, který dostatečně odradí volně žijící ptáky a zabrání
styku volně žijících ptáků s krmivem nebo vodou určenou pro tyto
ptáky.

2) Chovatelé musí zajistit ochranu svých chovů před zavleče-
ním vysoce patogenní aviární influenzy, zejména zamezení vnik-
nutí volně žijícího ptactva do hal zasíťováním oken a větracích
otvorů, a zároveň vést řádnou evidenci o chovu drůbeže, úhy-
nech, přesunech a veterinárních zákrocích.

3) Chovatelé, kteří jako podnikatelé chovají drůbež, jsou povin-
ni hlásit příslušné krajské veterinární správě:
– pokles v příjmu potravy a vody o více než 20 %,
– pokles v produkci vajec o více než 5 % po dobu delší než 2 dny,
– úmrtnost vyšší než 3 % týdně.

4) Dnem 2. 7. 2007 se zakazuje pořádání svodů drůbeže
a ostatních ptáků, tj. soustředění drůbeže a ostatních ptáků růz-
ných chovatelů na určeném místě a k určenému účelu, zejména
trhy s drůbeží a ostatními ptáky, výstavy, přehlídky, výkonnostní
zkoušky a chovatelské soutěže.

Tato mimořádná veterinární opatření nabývají platnosti dne
28. června 2007.

(Část veterinárních opatření vydaných
MVDr. Milanem Malenou, Ph.D. )

Prázdniny, třeba s hlavou dolů teď prožívají všechny
děti z naší školy. Přejmě jim, aby si užily sluníčka
a načerpaly nové síly do příštího školního roku.

BĚCHOVIC
 Zpravodaj MČ Praha-Běchovice                      Číslo 8                         Srpen 2007
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Z JEDNÁNÍ ZASTUPITELSTVA

Ve dnech 13., 14. a 18. června 2007 proběhlo
10. zasedání ZMČ. Celé znění zápisu je k dispozici na
vývěsce ÚMČ a na www.praha-bechovice.cz.

Po určení ověřovatelů starosta informoval přítomné,
že pan Martan vstoupil do ODS a klubu zastupitelů za
ODS. Po tomto sdělení vystoupil pan Michal Jiřík, který
namítal, že tato informace nepatří na jednání ZMČ.

Ing. Santolík informoval o jednáních starosty MČ
od minulého zasedání ZMČ. Dále vystoupil pan Horák
s upřesněním k jednání na stavebním úřadu ve věci
ústního jednání v řízení na dostavbu centra Běchovic.

Pan Klůna, předseda finančního výboru, podal zprá-
vu k návrhu závěrečného účtu za rok 2006 a ke zprávě
o kontrole hospodaření MČ za rok 2006. Zastupitelstvo
se ztotožňuje se zprávou auditora, která je součástí
schváleného  závěrečného účtu za rok 2006 a přijímá
k závěrečnému účtu za rok 2006 následující opatření:

1. Úřad MČ Praha-Běchovice provede do 30. 9. 2007
mimořádnou fyzickou i dokladovou inventarizaci  ma-
jetku MČ a bude o provedené inventarizaci informovat
zastupitelstvo na jeho nejbližším zasedání.

2. Zastupitelstvo souhlasí s realizací návrhu opat-
ření předložených tajemníkem úřadu k  závěrům pře-
zkoumání hospodaření za rok 2006.

Sportovní areál Na Korunce
Starosta informoval přítomné o stavu akce Spor-

tovní areál Na Korunce. Pan Bubník vystoupil v disku-
si s návrhem vzít požadavky OS TJ Sokol Praha-Bě-
chovice II obecně, protože ještě není představa o kon-
krétních požadavcích. Starosta podpořil názor, doplnil
svou informaci a vyzval pana Martana a pana Kose,
aby se podíleli na tvorbě dohody s OS TJ Sokol Pra-
ha-Běchovice II. Pan Kos z časových důvodů odmítl,
a tak byl osloven ještě pan Klůna a pan Kočí.

Zastupitelstvo uložilo starostovi MČ podepsat smlou-
vu o pronájmu a provozování Sportovního areálu Na
Korunce s OS TJ Sokol Praha 9-Běchovice II do
30. června 2007, a zároveň jej zmocňuje k podpisu
dohody  MČ o řešení jeho požadavků. Dohoda bude
projednána za účasti zastupitelů pana Martana, Ing.
Kočího, pana Klůny a pana Horáka.

Starosta ještě navrhl jmenovat komisi pro jednání
ve věci dohody s firmou Geosan Group, a. s., ve věci
kauce pro reklamaci v rámci výstavby Sportovního are-
álu Na Korunce. Zastupitelstvo uložilo  starostovi a výše
jmenovaným členům skupiny  projednat s firmou Geo-
san Group, a. s., dohodu o složení kauce na vyřízení
reklamovaných nedostatků.

Starosta dále informoval o nutnosti projednat v rámci
dohody protipožární opatření pro instalaci nafukovací
haly na dva tenisové kurty. Zastupitelé se shodli, že je
v kompetenci starosty zajištění těchto projekčních pra-
cí. Starosta ještě informoval přítomné o návrhu ceníku
pro Sportovní areál Na Korunce.

Starosta ještě zdůraznil, že je nutné rozhodnout
o zádržném u firmy Geosan Group, a. s., s ohledem
na skutečnost, že dohodnuté nedodělky v rámci stav-
by sportovní areál Na Korunce byly již odstraněny. Za-
stupitelstvo souhlasí s proplacením zadržované část-
ky firmě Geosan Group, a. s., protože pominuly důvo-
dy jejího zadržování.

Výstavba MŠ
Starosta přednesl úvodní zprávu o stavu akce

a představil dvě nabídky na dopracování projekčních
prací. Po této informaci se rozvinula delší diskuse, ve
které se hledala nejvhodnější cesta pro vyřešení pro-
blému se zadáním projektových prací. Řešení se od-
sunulo na pozdější dobu s tím, že se s představiteli
firem, které podaly nabídky, sejde dne 14. 6. 2007 od
16.00 hodin skupina ve složení pánové Santolík, Jiřík,
Klůna a  Urban, aby posoudili, která z nabídek je vý-
hodnější (termíny, cena, autorská práva). Starosta ještě
k akci výstavby MŠ předložil zastupitelům návrh smlou-
vy, která bude součástí zadávací dokumentace pro
výběr dodavatele stavby a vyzval zastupitele, aby se
s touto smlouvou seznámili.

Park Běchovice 2006
V úvodu vystoupil pan Kubát, jednatel firmy DIA-

NA, s r. o., která zajišťovala tuto akci po formální strán-
ce. Po úvodním slovu (i během tohoto vystoupení) se
rozvinula neřízená diskuse na téma vrácení půjčky, pro-
deje kavárny a údržby parku. Diskuse na téma Park
Běchovice 2006 vyvrcholila návrhem pana Michala Jiří-
ka na odvolání místostarosty a starosty v tajné volbě.

Po technické přestávce byla panem Michalem Jiří-
kem navržena volební komise ve složení pan Pošmu-
ra,  Ing. Kočí a Ing. Kos.

Volební komise zvolila svým předsedou Ing. Kočí-
ho. Starosta nechal hlasovat o návrhu na odvolání mís-
tostarosty. Po provedení tajné volby vyhlásila volební
komise tento výsledek:

Zastupitelstvo MČ Praha-Běchovice odvolává
z funkce místostarosty pana ing. arch. Bubníka.

Výsledek hlasování: odevzdáno hlasů: 12, pro od-
volání hlasovalo: 8, proti odvolání hlasovali: 2,
zdrželi se hlasování: 2. Usnesení bylo přijato.

Dále nechal starosta hlasovat o návrhu na odvolání
starosty: „Zastupitelstvo MČ Praha-Běchovice odvo-
lává z funkce starosty Ing. Jiřího Santolíka.“ Po prove-
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dení tajné volby vyhlásila volební komise tento výsle-
dek:

Výsledek hlasování: odevzdáno hlasů: 12, proti od-
volání hlasovalo: 8, pro odvolání  hlasovali: 4,
zdrželi se hlasování: 0. Usnesení nebylo přijato.

Starosta pokračoval v rozjednaném bodě a před-
nesl návrh usnesení ke smlouvám o smlouvách bu-
doucích na prodej a provoz parku. Po přednesení ná-
vrhu, krátkém vyjasňování textu a opětovném čtení
upraveného návrhu bylo přijato toto usnesení:

Zastupitelstvo trvá na dodržení smlouvy o smlouvě
budoucí o nájmu a provozu parku Běchovice 2006 a
smlouvy o smlouvě budoucí o koupi objektu kavárna
uzavřené s firmou Zahrada nad Metují, s. r. o.

Zastupitelstvo nezpochybňuje uzavřenou smlouvu
s firmou Zahrada nad Metují, s. r. o., na údržbu měst-
ské části Praha-Běchovice.

Dále se projednával text dopisu související s pro-
jednáváním otázek spojených s prodejem kavárny a
provozem parkového a oddychového areálu Běchovi-
ce, který je nutné zaslat na MMR ČR.

Starosta podal návrh na usnesení k zabezpečení
okamžité údržby zeleně v Parku Běchovice 2006.  Za-
stupitelstvo ukládá starostovi, aby vyzval firmu Zahra-

da nad Metují, s. r. o., k okamžité péči o zeleň v Parku
Běchovice 2006. V případě nenastoupení firmy Zahra-
da nad Metují, s. r. o., pověřuje starostu okamžitým
uzavřením smlouvy s firmou Kočí.

Po přijetí tohoto usnesení oznámil ing. arch. Bubník
svou rezignaci na funkci zastupitele Zastupitelstva MČ
Praha-Běchovice a tuto rezignaci také dne 13. 6. 2007
písemně odevzdal starostovi MČ Praha-Běchovice. Po
odevzdání písemné rezignace ing. arch. Bubník ode-
šel z 10. zasedání zastupitelstva.

Jalovka
Starosta podal stručnou informaci k akci a zadal úkol

pro Ing. Kočího, pana Richtera a pana Zadáka, aby
připravili reklamační protokol na provedení zeleně.

Budova č.p. 8
Pan Požárek informoval o jednání na stavebním úřa-

du MČ Praha 21 ve věci možných postupů při opravě
bytového domu č.p. 8.  Zastupitelstvo pověřilo staros-
tu MČ oslovit firmu Ing. Jiří Pilský s vypracováním do-
kumentace pro opravu bytového domu č.p. 8  a podpi-
sem  smlouvy o dílo.

Starosta ještě navrhl text usnesení k vyřešení re-
zervovaného bytu pro MČ Praha-Běchovice firmou
B.D.S., s. r. o., v souvislosti s rekonstrukcí bytového
domu č.p. 8. Zastupitelstvo nemá zájem o byt 3+1 re-
zervovaný firmou B.D.S., s. r. o., pro směnu s měst-
skou částí.

Různé
1. Zastupitelé se opět vrátili k otázce výběru zhoto-

vitele projektové dokumentace na výstavbu nové MŠ.
Rozvinula se neřízená diskuse směřující k dohodnutí
termínu dalšího jednání ZMČ v této otázce. Závěr: jed-
nání Zastupitelstva bude pokračovat dne 18. 6. 2007
v 18.00 hodin za přítomnosti  nového zastupitele pana
Jana Skopala.

2. Pan Martan informoval zastupitele o tom, že pře-
dal podklad panu Kočímu ve věci rušení zelených pru-
hů v ulicích, dále informoval o způsobu, jakým se dá
zajistit umístění radaru do ulice Do Říčan. Rovněž in-
formoval o splnění úkolu vypracování podkladu pro
uplatnění navýšení autobusů MHD.  Na závěr upozor-
nil na problém v ulici Václava Kovaříka – pařez po od-
straněném stromu a navrhl upravit komunikaci.
Ing. Kočí vysvětlil situaci a upozornil na závěr, který
k tomuto problému již přijala komise životního prostře-
dí. Starosta konstatoval, že se k problému vyjádří ješ-
tě komise výstavby a navrhne řešení.

3. Starosta opět informoval o výběrovém řízení na
prodej pozemků mezi Běchovicemi a Újezdem nad
Lesy, které jsou ve vlastnictví hl. m. Prahy, a upozornil

Lacina – Koubský
Praha 9-Újezd nad Lesy,

 Chmelická 556

Korespondenční adresa:
Praha 9-Újezd nad Lesy
Chmelická 556
PSČ: 190 16

ELEKTROINSTALACE DO 1000 V

rodinné domy * bytové jednotky
dílny * průmyslové rozvody
kanceláře * el. revize zařízení
přihlášky PRE a STE  *  hromosvody
rekonstrukce bytových jader
slaboproudé rozvody:
DT, STA, ST, počítačové sítě
přípojky NN do 400 V
opravy a havárie kabelů a el. zařízení
výroba rozvaděčů NN

tel./fax: 281 970 344
tel. privát: 281 972 632
mobil: 603 413 202 Vladimír Lacina
mobil: 605 771 056 Jiří Koubský

e-mail: lacina-koubsky@cbox.cz
www.lacina-koubsky.cz

Sdružení elektro
Elektroinstalace

Kancelář firmy:
Praha 9-Újezd nad Lesy
Sulovická 1234
Areál Stavebniny STAKO
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na nutnost vyjádření MČ k tomuto výběrovému řízení,
kde byl opět pouze jeden zájemce společnost Quinlan
Private Golub.

4. Starosta seznámil zastupitele s tím, že nařídí
mimořádnou fyzickou i dokladovou inventarizaci  ma-
jetku MČ  a o nutnosti uzavřít smlouvu s auditorem na
kontrolu hospodaření MČ za rok 2007.  Zastupitelstvo
souhlasí s uzavřením smlouvy o přezkoumání hospo-
daření MČ za rok 2007 s firmou Bohemia Audit, s. r. o.

5. Starosta informoval o možnosti elektronického
zabezpečení objektu kavárny v Parku Běchovice 2006.
Po krátké diskusi k tomuto tématu byl přijat závěr po-
čkat, až bude znám nájemce.

6. Starosta informoval  (za ing. arch. Bubníka) o žá-
dosti na pronájem pozemku parc. č. 415/1  SŽDC Pra-
ha-Karlín.

Zastupitelstvo s vyvěšením záměru na pronájem
pozemku parc. č. 415/1 o výměře 149 m2 k užívání
nájemcem při stavbě průjezd železničním uzlem Pra-
ha – modernizace traťového úseku Praha-Libeň, Pra-
ha-Běchovice.

7. Starosta informoval o skutečnosti, že pan Brtek
užívá větší plochu, než která mu byla pronajata (kont-
rola pracovníky úřadu MČ Praha-Běchovice).

Zastupitelstvo souhlasí s vypracováním dodatku
k nájemní smlouvě s panem Brtkem na skutečně uží-
vanou plochu včetně navýšení nájmu. Dále starosta
informoval o záboru firmy Hochtief  (částka za zábor
činí 306 000 Kč).

Starosta v 01.05 hodin přerušil jednání a jeho po-
kračování bylo dne 18. 6. 2007.

Jednání pokračovalo tím, že starosta představil nové-
ho zastupitele pana Jana Skopala, který nastoupil jako
náhradník po uvolněném mandátu za ing. arch. Bubní-
ka, který dne 13. 6. 2007 z funkce zastupitele odstoupil.
Pan Sklopal složil požadovaným způsobem slib zastupi-
tele a bylo mu starostou předáno příslušné osvědčení.

Starosta představil přítomným zástupce firmy RA-
TUS SUM, s. r. o., projekční kancelář, která získala
autorská práva na stavbu nové mateřské školy, a po-
žádal ing. arch. Tamaru Janouškovou z této firmy, aby
seznámila zastupitele s prací na projektové dokumen-
taci stavby nové mateřské školky. Po prezentaci  ing.
arch. Janouškové, zodpovězení doplňujících dotazů za-
stupitelů a ujasnění finančních nároků za práci v pří-
padě uzavření smlouvy odešli představitelé projekční
kanceláře, ředitelka stávající MŠ paní Požárková a ře-
ditel ZŠ Mgr. Svátek k jednání o detailech změn v pro-
jektové dokumentaci a o upřesnění některých provoz-
ních požadavků.

Starosta v souvislosti s předchozím jednáním navrhl
text usnesení k uzavření smlouvy na vypracování pro-
jektové dokumentace pro výběr dodavatele na stavbu
nové MŠ.

Zastupitelstvo souhlasí se zadáním dokumentace
pro výběr zhotovitele firmě  RATUS SUM, s. r. o., za
nabídnutou cenu 437 000 Kč bez DPH.

Zastupitelstvo zmocňuje starostu MČ podpisem
smlouvy o dílo s firmou RATUS SUM, s. r. o., která
bude především obsahovat:
– kompletní dokumentaci pro výběr zhotovitele v šesti

paré včetně dokumentace na digitálním nosiči
(autocad + pdf)

– vyjádření hygienika a požárníka
– termín odevzdání na úřad MČ  9. 7. 2007
– sankce za nedodržení termínu

Starosta upozornil na nutnost zabývat se ještě ná-
vrhem vzorové smlouvy o dílo jako součásti zadávací
dokumentace pro výběrové řízení na  zhotovitele  stav-
by nové MŠ a vyzval přítomné zastupitele, aby předlo-
žili své připomínky k návrhu vzorové smlouvy o dílo.
Starosta informoval, že zadal posouzení tohoto návr-
hu smlouvy Mgr. Klečkové.  Zastupitelstvo  zmocňuje
starostu odsouhlasením vzorové smlouvy o dílo s vy-
braným zhotovitelem mateřské školky firmě STORMEN
po zapracování případných připomínek právníka MČ
Praha-Běchovice.

Mgr. Svátek informoval, že na jednání s projektanty
nové MŠ byla konzultována možnost umístit do nové
mateřské školky plnohodnotnou kuchyni (projektově
je zpracována varianta dovozu jídel a jejich následný
výdej). K této informaci se rozvinula diskuse (řada ar-
gumentů pro, ale většina proti). Návrh nebyl přijat.

 Park Běchovice 2006
Po úvodní informaci starosty a diskusi ke kvalitě

provedených prací v Parku Běchovice 2006 (mimo jiné
i v souvislosti s výraznými srážkami v minulém týdnu)
zadal starosta úkol pro Ing. Kočího a pana Richtera
sepsat reklamační závady co nejdříve, nejlépe do stře-
dy 20. 6. 2007. Po zadání úkolu se starosta vrátil
k půjčce na neuznatelné náklady a navrhl text usne-
sení, a dále informoval o zaslání dopisů na MMR ČR
a CRR v souvislosti s prodejem kavárny. Rovněž in-
formoval o zaslání textů usnesení 174/10/07 a také
176/10/07 ze dne 13. a 14. 6. 2007 firmě Zahrada nad
Metují, s. r. o.

Zastupitelstvo žádá hl. m. Prahu o poskytnutí bez-
úročné půjčky ve výši 4622 tis. Kč z rezervy pro měst-
ské části hl. m. Prahy na úhradu neuznatelných nákla-
dů akce JPD 2 parkový a oddechový areál Běchovice
do doby vyřešení finančního krytí neuznatelných ná-
kladů projektu městskou částí.

Jednání pokračovalo informací starosty o nabídce
Ředitelství silnic a dálnic o uskutečnění schůzky za-
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stupitelů s projektanty stavby 511 (silniční dálniční
okruh Prahy) dne 25. 6. 2007 v 16.30 hodin na Úřadě
MČ Praha-Běchovice a pozval všechny zastupitele na
tuto schůzku. Dále informoval o jednání na MHMP
v souvislosti s pozemky firmy AGROTRADE, a. s. a,
o konkrétním jednání o směně pozemků hl. m. Prahy
pro rozšíření křižovatky Českobrodská x Do Říčan.
Na závěr svého vystoupení se ještě vrátil starosta
k rezignaci ing. arch. Bubníka na funkci zastupitele
a poděkoval mu za mnoholetou kvalitní práci pro MČ
Praha-Běchovice.

V souvislosti s odchodem  ing. arch. Bub-
níka starosta připomněl problém s obsaze-
ním funkce předsedy komise výstavby, která
je jednou z nejvytíženějších komisí. Vyzval
přítomné k návrhům na obsazení této funk-
ce. Pan Michal Jiřík měl návrh na sloučení
komise výstavby s komisí pro dopravu a roz-
voj s tím, že předsedou by zůstal pan Mar-
tan. Starosta se s tímto návrhem ztotožnil
a ihned sloučil tyto komise v jednu při zacho-
vání členů obou komisí a předsedou jmeno-
val pana Martana.

Starosta ještě navrhl, aby si zastupitelé do
příštího zasedání promysleli návrhy na volbu
místostarosty. Pan Jiřík měl k této otázce ještě
věcnou připomínku, že výše odměny a vý-
kon funkce (uvolněný nebo neuvolněný za-

AUTOŠKOLA
Lubomír Bartoš

v základní škole v Běchovicích

Provádíme výuku a výcvik skupiny AM, A1, Ao, An, B, B+E,
školení řidičů-referentů, kondiční jízdy

Akční nabídka pro všechny: Sk. B za 7000 Kč
Možno i na splátky!!!

Jezdíme s moderními vozidly Mitsubishi Lancer, Škoda Fabia, Octavia, Felicia,
Ford Focus, Lancia Delta a motocykly Kawasaki ER5 a Jawa.

100% individuální přístup ke každému zájemci i co se místa a času jízd týče.

Kontakt:

T-Mobile: 737 76 00 38, 603 829 731
Vodafone: 774 302 965
O2: 606 326 7898
http: www.autoskolapasecky.cz
E-mail: radek.pasecky@centrum.cz

stupitel) je již stanoveno v usnesení z ustavujícího za-
sedání.

Pan Urban se dotázal, zda firma Geosan Group, a. s.,
ve stanovené lhůtě reagovala na reklamaci v souvis-
losti s výstavbou sportovního areálu Na Korunce. Ta-
jemník ÚMČ informoval, že do podatelny úřadu nedo-
šla žádná odezva na reklamaci ve lhůtě deseti dnů.
Dále pan Urban informoval o nutnosti opravit vadné
provedení vodovodního rozvodu na tenisových kurtech.

Ze zápisu Josefa Jáchyma

Jedna z posledních fotografií statku připomíná spíš středověké hradiště.
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Michal Jiřík

Zastupitel, který rozhovor pro zpravodaj neposkytne

 ZASTUPITELÉ MČ PRAHA-BĚCHOVICE

Během jednání zastupitelstva byl
v úvodu letošního roku některými
zastupiteli kritizován současný ob-
sah Života Běchovic. Proto redakč-
ní rada vytvořila rámcový plán, kte-
rý pro každé číslo doporučuje za-
stupitele, který dodá úvodní článek,
zabývající se jeho komisí. Přesto-
že zastupitelé s plánem souhlasili,
žádný článek do redakce nedora-
zil. Výjimkou je hodnocení školního
roku Mgr. Svátkem.

Současně si členové redakční
rady rozdělili zastupitele tak, aby
každé číslo přineslo miniportrét jed-
noho nich. Až doposud se dařilo, ve
spolupráci se zastupiteli tento úkol
plnit. Do srpnového čísla měl při-
pravit rozhovor Adam Lázeňský.

Jan Jech

Když jsem běchovickému zastu-
piteli Michalu Jiříkovi volal, abych
si domluvil schůzku, ze které by

mohl vzniknout krátký rozhovor,
dozvěděl jsem se, že rozhovor po-
skytnout nechce!

Proto vás seznámím pouze
s několika statistickými údaji ohled-
ně jeho zvolení do zastupitelstva
Běchovic.

Michal Jiřík byl zvolen v obecních
volbách 2006. Navrhující stranou
byla SNK-ED, nicméně sám Michal
Jiřík je bez politické příslušnosti. Byl
zvolen 228 hlasy, což při přepočí-
tání na procenta činí 8,9 %. Mimo
to, že je zastupitel, působí jako člen
kontrolního výboru, který kontrolu-
je plnění usnesení zastupitelstva
MČ a dodržování právních předpi-
sů.

Vřím, že další zastupitel, které-
ho jsem si vybral, bude sdílnější
a bude ochoten o své práci hovořit.

zdroj: www.volby.cz
www.praha-bechovice.cz
připravil Adam Lázenský

STAVEBNINY KRUTSKÝ
„PARTNER PRO VAŠI STAVBU“

STAVEBNINY KRUTSKÝ
ŠKVORECKÁ 871, ÚVALY 2819 80 193-4, 602 384 790

WWW.KRUTSKY.CZ    E-MAIL: STAVEBNINY@KRUTSKY.CZ
!!! DOPRAVA AUTOMOBILEM MAN S HR A LIAZ HR !!!

!! ZAJÍMAVÉ CENOVÉ AKCE A SLEVY – INFORMACE NA
WWW.KRUTSKY.CZ, NEBO V PRODEJNĚ STAVEBNIN !!

� Cihlový zdící systém POROTHERM,  přesné tvárnice YTONG, šedé tvárnice H+H , cihly, překlady, stropní systém
HURDIS, MIAKO

� Cement, vápno, sádra, suché maltové směsi, omítky, štuky, betony, lepidla, sanace, keraštuk
� Střešní tašky KM BETA,  KB BLOK,  BRAMAC, TONDACH, střešní okna VELUX, latě, fólie, střešní šindel
� Tepelná izolace ORSIL, ISOVER, polystyren RIGIPS, hydroizolace, lepenky, tekuté lepenky
� Fasádní zateplovací systém, omítky, barvy  PRINCE COLOR, PRIMALEX, RELIUS
� Komínový systém SCHIEDEL, stavební chemie DEN BRAVEN – akrylát, silikon, bitumen, PU pěna, atd…..
� Hutní materiál, betonářské sítě, žebírková ocel, I a U profily, stropní nosníky, kovové zárubně
� Betonové plotovky KB BLOK,  ztracené bednění, ploty, pletivo
� Betonová dlažba, obrubníky, palisády, zahradní architektura BEST – záruka 20 let
� SÁDROKARTON – kompletní systém – desky, profily, upevňovací prvky, šrouby atd ….
� Fasádní a vnitřní barvy PRIMALEX, PRINCE COLOR, RELIUS, barvy na kov a na dřevo
� Míchačky, nářadí, žebříky, ochranné pracovní pomůcky, barvy, spojovací materiál atd…..

� Tónování omítek a barev PRINCE COLOR A PRIMALEX, RELIUS na počkání
� Rozvoz materiálu automobily 2x MAN s HR , VOLVO s HR,  LIAZ s HR
� Kamionové dodávky po celé ČR
� Kompletní zásobování staveb
� Výpočet materiálu pro Vaši stavbu, cenové kalkulace, individuelní cenové nabídky
� Montáž střešních oken Velux  pro RD zdarma (5% DPH)
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SANK (SPORTOVNÍ AREÁL NA KORUNCE – HISTORIE A SOUČASNOST

Území sportovního areálu je situováno v jihozápadní
části katastru obce Běchovice, přiléhá k ulici Na Ko-
runce.

Prostor byl vyčleněn a používán pro sportovní čin-
nost již od padesátých let minulého století vybudová-
ním lehkoatletického areálu s běžeckým oválem 300 m
a různými dalšími disciplínami. Později byly ve středu
oválu vybudovány dva volejbalové kurty. Na místě těch-
to kurtů jsou umístěny tenisové kurty a stranou záze-
mí (šatny s klubovnou). Ovál postupně technicky chátral
a postupně nebyl bezpečně využitelný.

Součástí areálu je také objekt skladu – garáže, kte-
rý slouží jako zázemí techniky provozu areálu a sklad.

Významná investice Magistrátu hlavního města Pra-
hy a státní správy byla realizována v rámci areálu Na
Korunce vyčleněného dle ÚP pro účely sportu a tělo-
výchovy. Stávající areál byl povýšen z „vesnického“
charakteru na „městský“. Hlavní účelem je sportovní,
rekreační a společenské vyžití obyvatel městské části.

V areálu vznikly tyto rámcové celky a stavební ob-
jekty:

 Dráha pro in-line bruslení členitého tvaru, jejíž dél-
ka je cca 333 m a šířka 5m s chodníčkem po vnitřním
obvodu. Povrch je asfaltový s obrubníky zapuštěnými
a dráha je odvodněná.

Víceúčelová hrací plocha 49 x 29 m (hrací plocha
44 x 22 m). Na povrch je použit umělý trávník třetí
generace. Hrací plocha je vybavena brankami pro vel-
ké míčové sporty (malá kopaná, házená, hokejbal...),
k tomu je i odpovídající lajnování. Hrací plocha je vy-
bavena osvětlením pro večerní a podzimní provoz
a pro bezpečnost oplocena sítí zamezující úniku míčů.

Dřívější tři tenisové kurty s tréninkovou plochou jsou
rozšířeny na čtyři regulérní celkem 72 x 36 m – každý
má rozměr 18 x 36 m a vyhovuje parametrům pro mis-
trovská a turnajová utkání. Je provedena připravenost
pro umístění přetlakové haly pro zastřešení
2 kurtů. Dále je umístěna tréninková antuková plocha

(zeď s vnější plochou a neomezeným přístupem veřej-
nosti).

Stavební objekt cca 55 x 5,2 m výšky cca 4 m
s pergolami slouží jako šatny a sociální zázemí zvlášť
pro tenis a víceúčelové hřiště. Šatny se sprchami pro
2 x 10 osob (2 týmy)  pro víceúčelové hřiště s mož-
ností drobného občerstvení. V objektu samozřejmě jsou
i technické prostory pro vlastní objekt a pro přetlako-
vou halu.

Parkovací místa pro návštěvníky jsou realizovaná
podle projektu. Vznikne odhadem 15 nových míst ze-
jména v ulici K Železnici.

Na návětrné straně a na straně k obytným domům
budou vysázeny nové stromy a keře, v objektu přibu-
dou lavičky, další drobné prvky (koše...) a venkovní
stoly na ping-pong.

Zadávací studii vypracoval kolektiv Sokol Běchovi-
ce 2 za vedení ing. arch. J. Hřebíčka ve spolupráci
s ing. arch. M. Řehořem. Projekt, stavební povolení
a projekt pro provedení stavby vypracovala firma KM-
projekt ve spolupráci s firmou LinhartSport, stavbu re-
alizovala firma GEOSAN Group.

Kontakt a další informace na:
www.sokolbechovice.cz

Přípravné a organizační práce byly dokončeny a are-
ál byl po podpisu smlouvy předán do dlouhodobého
pronájmu O.S. TJ SOKOL Praha 9-Běchovice II (zkrá-
ceně SB2) dne 4. července 2007.

Tři měsíce zkušebního provozu ukázaly drobné
chybky, ovšem také možnost velmi kvalitního sportov-
ního vyžití. Dosavadní komentáře návštěvníků jsou ve-
skrze pozitivní. Otevřeno je každý den od 9 do 22 ho-
din, vstup veřejnosti do areálu je volný (tenisové kurty

PŘIJĎTE MEZI NÁS

Celkový pohled na Sportovní areál Na Korunce

Široká asfaltová dráha splňuje požadavky pro in-line bruslení.



9

a víceúčelové hřiště jsou ohrazená placená sportoviš-
tě), vše za podmínek daných provozních řádem a ce-
níkem, který schválilo zastupitelstvo MČ Běchovice (mj.
zákaz vstupu psům i na vodítku, zákaz kouření, vstu-
pu osobám opilým či nevhodně se chovajícím, nutnost
vést bicykl, mládež na in-line dráhu jen s ochrannou
helmou atd.)

Co areál nabízí?
1) In-line dráhu evropské kvality – ačkoliv se jedná

o jedinou dráhu tohoto typu v Čechách, není její uží-
vání zpoplatněno a je volně přístupna všem zájem-
cům o bruslení. Výhodou je hlavně její bezpečnost,
nehrozí zde nebezpečí ze strany cyklistů a chodců,
kteří ohrožují bruslaře na přeplněných stezkách rádo-
by určených pro bruslení. Jediným omezením jsou pak
jen tréninky in-line oddílu, které se konají v pondělí
17.00 – 20.00 hod. ve středu a v pátek 18.00 – 20.00 hod.,
v sobotu a v neděli od 10.00 do 12.00 hod.

In-line oddíl připravuje na této dráze závody, jejichž
četnost se bude postupně zvyšovat s tím, že se nebu-
de zaměřovat pouze na výkonnostní sport, který bude
hlavně divácky velice atraktivní, ale také na fitness-
-kategorie, jichž se mohou účastnit všichni, kteří bu-
dou mít zájem si změřit své síly a závodů se běžně
neúčastní. První veřejný in-line závod proběhne
11. srpna  2007, podrobné propozice najdete na ná-
stěnce uvnitř SANK.

2) Tenisové antukové kurty (4 x) závodních para-
metrů s umělými lajnami.

Platba 100 Kč nebo 125 Kč/hod. podle časových
pásem. Možnost členství v oddílu pro každého. Vý-
hodnější hodinové sazby, možnost účast v soutěžích
od PTS atd.,  dále je možné oslovit tenisové trenéry,
kteří vás mohou osobně nebo ve skupině trénovat.

Zároveň zveme všechny hráče začínající, rekreač-
ní nebo veterány vyzkoušet povrch, který připravila
profesionální firma Sibera a syn. Připravuje se od říj-
na také instalace přetlakové haly pro dva kurty. Nyní
hledáme dlouhodobé celosezonní pronájmy.

3) Víceúčelové hřiště s uživatelsky velmi příznivým
trávníkem 3. generace (měkký povrch šetří klouby,
vrchní gumový granulát zamezuje odřeninám), který
poskytuje velmi reálný zážitek „trávníku“ při hře a při
pohybu nejen závodním hráčům, ale také rekreačním
hráčům včetně dětí. Nyní je plocha využívána zejmé-
na pro malou kopanou. Probíhají zde zápasy v rámci
PSMF futsal, Hanspaulská a Veteránská liga, vše pod
záštitou ČMFS. Oddíl futsalu se účastní těchto soutě-
ží, od září nově také veteránské ligy, organizuje tré-
ninky, turnaje a další sportovní akce. Základní cena
hřiště je 400 Kč/hod. Nabízíme slevy při různých dél-
kách smluvních rezervací.

4) Další aktivity jsou např. nohejbalové turnaje na
antukových kurtech pro tříčlenná družstva.

V areálu je možné po dohodě pořádat sportovně-
společenské akce pro skupiny. Zázemím je příjemný
bufet s velkou terasou a vyhlídkovou plochou, ze které
je možné sledovat sportovní dění.

Na závěr je třeba říci, že zatím chybí část objektu
zázemí, nicméně MČ v čele s panem starostou usilují
o získání prostředků potřebných na dokončení.

Po dohodě z MČ Běchovice jsme zvýhodnili místní
obyvatele a je možné využít slevy na jednorázové plat-
by za pronájem sportovišť (tenis + víceúčelovka) ve
výši 15 %. Je nutné se prokázat platným dokladem
trvalého bydliště, např. OP.

SB2 je občanské sdružení, které organizuje spor-
tovní aktivity v této lokalitě již několik desítiletí, a tedy
i několik generací. Současné vedení pracuje ve slože-
ní J. Hřebíček (starosta), T. Platil (jednatel), J. Hoz-
man (správce), J. Semko (pokladník), V. Kleinhampl
(členská základna), P. Urban (hospodář), Z. Hobík
(sporty), pro případné dotazy neváhejte kontaktovat
kohokoliv z vedení SB2 nebo správce areálu, který je
na tel. 728 160 138.

Těšíme se na vaši návštěvu!
Za SB2 Vás zve Jan Hřebíček

Hřiště s umělým trávníkem třetí generace je chloubou Běchovic.

Bufet s velkou terasou slouží sportovcům i divákům.

Sportovní areál Na Korunce je otevřen
 široké veřejnosti od 4. července 2007.
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TO BYLO BRUSLENIČKO

V letoším roce se i s novými členy scházelo v oddí-
le kolečkového bruslení při TJ Sokol Běchovice 19 ho-
lek a kluků. Zpočátku, než byl zkolaudován okruh Na
Korunce, jsme se připravovali na závody na Koloděj-
ské ulici. Zde jsme trénovali po rozbruslení jízdu po-
zadu, přešlapování, přeskakování kanálů, jízdu po jed-
né a druhé brusli, a různé soutěže na rychlost, jízdu
po jedné brusli co nejdál apod. Vždy na hodinku týd-
ně. Dále jsme byli několikrát bruslit na cyklostezce z
Jahodnice do Měcholup. Trasa jedné jízdy je 5 km tam
a 5 km zpět. Jeli jsme to minimálně 2x! Ano, najeli
jsme tak v jednom dni kolem 20 km! Absolvovali jsme
několik závodů a jízd Prahou: Nestlé in line tour, kde
jel každý trasu dle svého věku a kategorie, dále Algida
jízdu – pro všechny na 10 km a Vltavský maraton
v Braníku, kde bodovala Veronika Horáková svým
2. místem!

A pak jsme chodili ve zkušebním období před ko-
laudací testovat bruslařský areál Na Korunce, kde
máme rezervovaný čas v průběhu školního roku pro
naše oddílové bruslení vždy v pondělí od 17 do 18 ho-
din. Jinak jsme domluveni a budeme se scházet i přes
prázdniny v čase pro veřejné bruslení tak, jak se po-
mocí SMS zprávy domluvíme. Možnost je každý den
v pondělí až v pátek od 20 hod. A další oficiální oddí-
lové bruslení začíná v září, kdy pojedeme náš posled-

ní závod v tomto roce, a to In line jízdu Běchovice na 5
km z Běchovic do Kyjí dne 30. září 2007. Kdo budete
mít chuť, může si přijít vyzkoušet svoji fyzičku s námi.

Ivana Kafková

Algida jízda na 10 km pro všechny najednou, bez rozdílu věku a pohlaví. Zleva na snímku Pepa Thang, Ota Červeňák, Iva Kafková,
Veronika Horáková, Pavlína Bartošová, Nikola Pourová a Kristýna Tesaříková.

Veronika Horáková získala druhé místo na Vltavském maratonu.
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... A UŽ MŮŽE PRŠET

Fotosběrna
Jan Jech, Do Říčan 371

Zpracování fotografií z negativu
i příjem digitálních nosičů.

Výdej zakázek zaslaných
internetem na adresu www.fotostar.cz

Zadejte číslo sběrny 45129

Během prázdnin zajímavé slevy!
Informace na tel.: 606 481 222

Výdej zakázek po dohodě!

Koncem minulého roku došlo z bezpečnostních dů-
vodů k odstranění zděné čekárny v ulici Mladých Bě-
chovic směrem k výzkumným ústavům.

Původní zastávka byla zděná a sloužila bez problé-
mů. Přes několikeré dotazy na místním úřadě
v Běchovicích (bylo mi řečeno, že požadavek na Do-
pravní podniky byl dán, a teď se čeká, až budou mít
DP čas postavit novou čekárnu), pořád nic. Přečkali
jsme bez zastávky zimu i jaro. Nebylo se tam vůbec
kam schovat, takže když pršelo a foukal silný vítr, byly
nás desítky před příjezdem každého autobusu vysta-
veny nepřízni počasí. Protože jsem z Běchovic, každý
se mě ptal, kdy už bude nová zastávka, a vzhledem
k tomu, že se stále nic nedělo, tak jsem se obrátila na
Dopravní podniky sama. Na moji intervenci u DP mi
odpověděl pan Jaroslav Bláha takto:

„...Původní zděný přístřešek nebyl ve správě ani
vlastnictví DP, a. s., a není nám znám důvod jeho likvi-
dace. Pro uspokojení potřeb cestujících v uvedené
zastávce linky č. 109 Běchovice ve směru k VÚ Bě-
chovice a vzhledem k velmi malému obratu cestují-
cích (zastávka je v provozu pouze v pracovní dny,
a ještě ve velmi omezeném rozsahu) jsme instalovali
28. června 2007 provizorně v tuto dobu nevyužitý mo-
bilní přístřešek. Pro investici na pevný přístřešek ne-
jsou v tuto dobu volné finance. O zařazení do plánu
investic není v tuto chvíli rozhodnuto. Do budoucího
období si vyhrazujeme právo tento mobilní přístřešek
v případě potřeby využít na zastávku s podstatně vyš-
ším obratem cestujících.“

Dopis, ale hlavně skutečnost, že čekárna byla po-
stavena, potěšila nejen mě, ale i řadu cestujících, kteří
každé ráno stojí na této zastávce a jedou do zaměst-
nání. Panu Bláhovi jsem však připomněla, že stejný
přístřešek je umístěn na téže zastávce v opačném
směru. Tam je naprosto stejný obrat cestujících, pou-
ze v pracovní dny, a ještě navíc tato zastávka funguje
většinou pouze jako výstupní.

Doufejme jen, že Dopravní podniky nebudou brzy
tuto malou čekárnu potřebovat.

Naďa Lážková

Ulice Na Korunce je už tři roky postrachem řidičů.
Někdo zde pohazuje nástrahy na pneumatiky. Zřejmě
si neuvědomuje, že tuto jeho „pozornost“ může získat
i cyklista. A to se právě stalo Ivaně Kafkové před Bře-
zinovými, když jela na trénink in-line bruslařů. Těžko
domyslet, jak by asi dopadlo dítě, které by na takto
upravený hřebík spadlo obličejem. „Natrhla bych tomu,
kdo to dělá, úsměv!!“, napsala mi do e-mailu paní Kaf-
ková.

Těžko posoudit, kdo má radost z neštěstí jiných.
Nepřál bych tomu, kdo se takto baví, aby jeho hřebík
uvízl v pneumatice sanitky, která pojede k jeho blíz-
kým, nebo hasičům, kteří pojedou hasit jeho dům. Na-
opak bych mu přál, aby na odlehlém místě píchl kolo
nebo auto a musel hodně daleko jít pěšky, aby měl
čas přemýšlet o svém chování.

Prosíme všechny obyvatele ulice Na Korunce a k ní
přilehlých, aby sledovali pohyb (doufejme cizích osob)
v této lokalitě a snažili se spolu s našimi strážníky ko-
nečně odhalit člověka (to slovo se mi k té osobě špat-
ně píše), který způsobil tolik potíží.

 Jan Jech

Jak dlouho ještě budeme nacházet takovéto pozdravy v ulici Na
Korunce?

POMOZTE V PÁTRÁNÍ

Poznámka redakce
Dopis paní Lážkové podpořil opakovanou žádost

o výstavbu přístřešku, která byla odeslána Ing. Tomá-
ši Jílkovi, řediteli pro strategický a investiční rozvoj Do-
pravních podniků hl. m. Prahy, a. s. dne 27. dubna 2007
starostou obce. Podle našich informací nebylo možné
začátkem roku přemísťovat inventář DP, protože pro-
bíhala jeho důsledná inventarizace.

Jan Jech
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Lentilkový den
V letošním školním roce

jsme nejeli na školu v přírodě,
a tak se paní učitelky rozhodly
zpříjemnit nám horký červno-
vý týden.

Vše začalo ve čtvrtek, kdy
jsme si vylosovali barvu. Naše

třída (7. ročník) si vytáhla bílou a 8. třída  si vylosovala
červenou barvu. Naším úkolem bylo vzít si na sebe co
nejvíce oblečení v této barvě a přijít tak v pondělí do
školy.  Paní učitelky nás překvapily, protože se do ba-
revného oblékly také.   Tento den nás hodně bavil. Užili
jsme si spoustu legrace, a navíc nám paní učitelky slí-
bily, že si lentilkový den uspořádáme zase.

Následující den jsme šli i s mladšími spolužáky do
kina.  Velkou radost nám udělal také pátek.  Paní uči-
telky pro nás připravily sportovní den.  Hráli jsme vybí-
jenou, baseball, líný tenis, měli jsme i utkání ve stol-
ním tenise. Byl to bezva den!

Je fajn, že se ve škole jen neučíme, ale i sportuje-
me, chodíme na výlety  a zažijeme spoustu překvape-
ní a legrace.

Žáci 7. třídy

Již šestým  rokem se naši žáci účastní celopražské
soutěže ve sběru starého papíru. Zároveň celou tuto
dobu se naše škola umisťuje na předních příčkách.
Nejinak tomu bylo i v tomto  školním roce.

S 53 440 kg  nasbíraného starého papíru jsme ob-
sadili 2. místo dle celkového množství a s 279 kg  na
žáka  jsme získali rovněž 2. příčku v této  kategorii. Je

Jak jednoduché: vpředu v červeném osmačky, vzadu celí v bílém
žáci sedmého ročníku.

vidět, že žáci naší školy třídění odpadu považují již za
samozřejmost. A to je správné. Rádi bychom poděko-
vali ještě  jednou všem těm, kteří dětem se sběrem
papíru pomáhají.

Tak jako Středočeské sběrné suroviny se svými
sponzory ocenily vítěze, tak i naše škola odměnila
nejlepší sběrače drobnými dárky.

Dovolte mi seznámit vás s nimi.

Nejlepší sourozenecké týmy:
1. místo Pavel, Jan  a Jiří Nováčkovi 2754 kg
2. místo Marek  a Lukáš Jandusovi 2339 kg
3. místo Michal Hájek  a Jan Fetrle 2130 kg

Nejlepší jednotlivci :
1. místo Lukáš Ridvan 2835 kg
2. místo Jakub  Mužík 2491 kg
3. místo Adéla Červená 1808 kg

Ještě jednou blahopřejeme a všem sběračům dě-
kujeme.

Hana Horáková

Nejlepší sběrači ze všech škol se zúčastnili slavnostního předání
cen.

Kouzla s fotoaparátem a počítačem zkoušeli žáci v hodinách výpo-
četní techniky.  Jak se to Františce Marii Rychtaříkové podařilo, mů-
žete zhodnotit.

TŘÍDĚNÍ JE SAMOZŘEJMOST
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ČEKÁME REKORDNÍ ÚČAST   Startovní číslo:      Čas:                        Umístění:

Přihláška k závodu Mladé Běchovice,
Běchovická míle, Běchovická stovka

Jméno: ........................................................................

Příjmení: .....................................................................

Datum narození: .........................................................

Adresa nebo škola: .....................................................

....................................................................................

Zdravotní stav přihlášeného vyhovuje požadavkům
v jeho kategorii.

.............................................................
podpis rodičů, školy nebo TJ

Skvěle upravený trávník fotbalového hřiště
v Běchovicích se stane 22. září již po 42. cílem
stovek dětí s teniskami nebo tretrami v batůž-
ku. Je až neuvěřitelné, že závod Mladé Běcho-
vice má již tak obrovskou tradici. Zprvu běhalo
po silnici jen něco málo přes stovku závodníků.
K počtu šesti set borců se  startovní pole do-
stalo již při 11. a 32. ročníku. V poslední době
obliba tohoto závodu stále stoupá i díky podpo-
ře starostů okolních obcí, kteří převzali nad jed-
notlivými závody patronát. Můžeme se tedy do-
mnívat, že se bájné šestistovky účastníků může
brzy znovu dočkat.

Na závody se mohou děti hlásit už nyní
pomocí přiložené přihlášky, kterou odešlou na
adresu: Organizační výbor závodu Mladé
Běchovice, 190 11 Praha-Běchovice. Je
možné využít elektronickou přihlášku na
www.mladebechovice.cz, kde jsou podrobná
pravidla a informace pro závodníky. Poslední
možnost přihlášení je na tel. 281 931 244 nebo
606 481 222. Nejmenší děti běží 50 metrů, vel-
ká účast bývá na 200 m a juniory čeká 1300 m.
Doufejme, že se nám podaří na letošní ročník
nalákat větší množství starších závodníků, aby-
chom nemuseli závody juniorů pro příští léta
zrušit.

I v letošním roce budou závodníkům na ceny
přispívat kromě Magistrátu hl. města Prahy
a ÚMČ Praha-Běchovice i sponzoři z řad míst-
ních firem a podnikatelů. Hlavními sponzory jsou
firma Kovové profily a Auto Exner. Děkujeme
samozřejmě jim, ale i všem ostatním. Díky spon-
zorům budou děti ve 20 kategoriích odměněny
za své výkony pěknými cenami.

Také letos bude tečkou za závodem závod
Běchovická stovka pro děti s postižením. Je až
dojemné vidět tyto závodníky, s jakou radostí
běží do cíle, kde dostane každý medaili, něco
dobrého, diplom a upomínkový předmět.

Chtěl bych požádat rodiče dětí, ale i ostatní
zájemce, o pomoc při zajišťování závodu. Aby-
chom zvládli přívaly závodníků, musíme být
dobře připraveni. A to sami nezvládneme, i když
v současné době máme velkou podporu ve ve-
dení školy. Pokud máte zájem  pomáhat ve star-
tovní kanceláři nebo na hřišti jako vedoucí ka-
tegorie, přihlaste se prosím na výše uvedených
telefonních číslech. Každé ruky je třeba.

Připomenu ještě datum závodu: 22. září
2007, kdy na sportovní hřiště v 9.00 hodin
vyběhnou první závodníci.

Jan Jech,
ředitel závodu

        SÍDLO FIRMY
        PRAHA 10-DUBEČ

 PLASTOVÁ OKNA,
         ŽALUZIE, TĚSNĚNÍ

OTEVŘENO:
PO – ČT: 8.00 –  17.00
PÁTEK: 8.00 – 12.00

TĚŠÍME SE NA VAŠI NÁVŠTĚVU
V NAŠÍ PROVOZOVNĚ SE VZORKY

TEL.: 272 703 018 AREÁL VÚ BĚCHOVICE
MOBIL: 602 780 346 PODNIKATELSKÁ 539
WWW.AKPA.CZ PRAHA 9-BĚCHOVICE
INFO@AKPA.CZ
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VZDĚLÁVÁNÍ S NEPOSEDOU

Klub malý Neposeda pro rodiče s dětmi
úterý 10.00 – 12.00 a čtvrtek 10.00 – 12.00

Českobrodská 1, Praha-Běchovice
www.neposeda.org

Moderní hudební škola s 50letou tradicí ve světě a 10letou zkušeností v ČR.
Dveře hudební školy jsou otevřeny opravdu všem: nemluvňatům, batolatům, školákům,
mládeži i dospělým.
Výjimečná hudební výchova nejmenších dětí začíná již od 4 měsíců věku – HRÁTKY S ROBÁTKY,
od 18 měsíců – PRVNÍ KRŮČKY K HUDBĚ  a  od  4  let  –  RYTMICKÉ KROKY.

Zveme vás i s vaším dítětem na UKÁZKOVOU HODINU!

do: Klubu MALÝ NEPOSEDA v Běchovicích - Českobrodská 1  dne: středa 12. září 2007
čas: 10.00 hod.   –  ROBÁTKA (4 – 18 m.)  KRŮČKY  (18 m. –  4 r.)  KROKY (4 –  6 let)

– zahájíme výuku programů, o které projevíte zájem –

informace: Ivana Váchová – tel.: 777 634 455,  e-mail: yamaha13@atlas.cz, web: www.yamahaskola.cz
nebo: Klub MALÝ NEPOSEDA - tel.: 605 861 109,  e-mail: info@neposeda.org, web:www.neposeda.org

Netradiční  hudební  vzdělání  pro děti již od  4 měsíců

připraveno od září - KLUB MALÝ NEPOSEDA v BĚCHOVICÍCH

Občanské sdružení Neposeda v září 2007 zahajuje
druhý běh projektu podporovaný Evropským sociálním
fondem:

Vzdělávací a poradenský program.
Projekt je určen pro maminky či tatínky na rodičov-

ské dovolené, ale i po ní, kteří se během půl až jedno-
ho roku chystají zpátky do zaměstnání a chtějí si oprášit
anebo získat nové dovednosti, aby obstáli při hledání
nového zaměstnání i v něm.

Projekt je určený osobám s trvalým pobytem na
území hl. m. Prahy, především ze správního obvodu
Praha 21.

Bezplatně vám nabízíme.

1. Blokové kurzy zaměřené na:
• Práci s počítači a internetem
• Základy ekonomie/účetnictví
• Základy práva
• Anglický/německý jazyk
• Administrativa
• Trénink komunikačních dovedností

Sami si zvolíte, co se chcete naučit a dozvědět.
Po absolvování jednotlivého blokového kurzu úspěš-

ný účastník získá osvědčení.

2. Odborné poradenství spojené především s návra-
tem do zaměstnání – během i po absolvování kurzu.

Plus možnost využít podpůrných služeb – dohled
nad dětmi předškolního věku v průběhu vzdělávacího
kurzu a poradenského programu.

Vzdělávací blokové kurzy a poradenství se konají
v prostorách Nízkoprahového klubu Autobus,  Česko-
brodská 1, 190 11, Praha-Běchovice.

Kurzy probíhají v dopoledních hodinách od 9.00 do
12.30 hodin. Přesné termíny budou upřesněny během
srpna. Poradenství probíhá 30 minut před a během
kurzu nebo po individuální dohodě.

Těšíme se na vás
Melanie Zajacová, předsedkyně sdružení,

Věra Jílková, sociální pracovník
(tel. č. 739 491 633) info@neposeda.org,

http://www.neposeda.org.vpp

Otevřený klub Neposeda
pondělí, úterý a čtvrtek 13.00 – 17.00 hod.

Českobrodská 1, Praha-Běchovice
www.neposeda.org
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PRÁZDNINY V KNIHOVNĚ

 Život utíká jako prázdniny:
 zprvu pomalu, pak stále rychleji.

Gilbert Pierre Francois Cesbron

Léto v knihovně, tentokrát bez skřítků-knihovníčků.
Prázdniny v knihovně jsou většinou dobou největší

práce knihovníků. Někde se dělají revize knihovního
fondu, jinde se provádějí stavební úpravy a opravy.

V naší knihovně se zavádí nový počítačový knihov-
nický program Clavius. Databázi knih i čtenářů se po-
dařilo převést z minulého programu podle přírůstko-
vého seznamu bez problému. Bude však třeba nalepit
čárové kódy. S pracovníkem firmy jsem vytiskla čáro-
vé kódy na nálepky označené přírůstkovými čísly.
Ostatní už bylo na mně. Zůstala jsem sama s knihov-
nou plnou knih a asi  12 000 nálepkami. Jak se s tím
vypořádá jedna knihovnice?

Skřítci-knihovníčci, kteří občas pomáhají, se snad
někam přestěhovali, když viděli, co je to práce.

Na štěstí máme schopné čtenáře, kteří vždycky po-
mohou.

Tentokrát děkuji paní Machové, paní Wohlmutové
a dalším, které ochotně nabídly letní brigádou pomoc
knihovně i knihovnici.

  Možná, že se nepodaří v době prázdnin uvést nový
program úplně do provozu, ale budeme se snažit udě-
lat co nejvíce, aby bylo možno půjčovat pěkné nové
knihy už 5. 9. 2007 prostřednictvím programu Clavius.

 Prodlouženou úterní výpůjční dobu do 19 hodin ni-
kdo nevyužíval, proto zůstává původní výpůjční doba:
úterý: 9 – 12, 15 – 18 a čtvrtek: 12 – 18 hod.

Pěkný konec léta a už se na vás těším
Věra Santolíková, knihovnice

Nové knihy, které na vás v knihovně čekají po prázdni-
nách:

Pro děti a mládež
Marie Tetourová Svět plný sluníček
Marie Tichá Když jsem husy pásala
Martin Handford Kde je Valda?

Honička za obrazy
Michael Coleman Olympijská horečka

Naučná literatura pro děti i dospělé
Vít Haškovec Galerie geniů – 222 osob-

ností, které změnily svět
Michael Castelman Velká kniha léčivých rostlin
Ann Bonarová Zahradní rostliny –

Praktický rádce
K. Krisciunas, B. Yenne Atlas vesmíru
John Farndon Atlas zvířat

Ian Westwell První světová válka den
po dni

A. Lukasey, J. Pečírka Život a dílo mistra Leonarda
Michael Pollard 100 největších objevitelů
Ingrit Granfiedlová 100 největších divů přírody
Andrew Charman 100 nejzajímavějších živo-

čichů
R. Kraus, M. Brejla 100 nejlepších Čechů

a Slováků v NHL
Eugen Hüsler Švýcarsko
Wolftraut de Concini Italská Riviéra
Kol. autorů Mallorca a Menorca
Kol. autorů Kanárské ostrovy
Kol. autorů Ibiza a Formentera

Beletrie
Mika Waltari Cesta do Istanbulu
Jurij Vynyčuk Příběhy z Haliče
Miloslav Švandrlík Abychom úplně nezpustli
Angela du  Maurier Cesta do Leenane
Daphne du Maurier Hladový vrch
Artur Hailey V nejvyšších sférách

Detektivky
Paul Doherty Před tváří Amonovou
Paul Doherty Smrt Horových služebníků
Paul Doherty Vraždící Anubis

Blahopřání
a poděkování

Zastupitelstvo Městské části Praha-
Běchovice a redakční rada Života Bě-
chovic blahopřeje všem spoluobčanům,
kteří se dožívají v měsíci srpnu 2007 vý-
znamného životního jubilea a přeje jim
pevné zdraví do dalších let.

Srdečně děkuji za přání a dárek k mým 80 narozeni-
nám. Byla jsem velice, ale opravdu mile překvapena.

Vladimíra Chaloupková.


